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 חבר מועצת העיר – יפתח שטייןמר 
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 מנכ"ל העירייה – שלומי צדרבויםמר 

 גזבר העירייה  –יפתח נפש  רו"ח

 מהנדסת העירייה –שרון פישמן גב׳ 

 יועץ משפטי –עו"ד אורון משה 

 מבקר העירייה  –רו"ח עבד בקלי 

 חשבת מלווה – רו"ח טירנה ססי

 המועצהמזכיר  –אליעזר 

 מנהלי האגפים וצוות מקצועי

 

 חסרים:

 חברת מועצת העיר –פרח קוזחי גב׳ 
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 פרוטוקול

. לא, 7/23ין מס׳ מן המני לפתוח ישיבהלה, חברים. אני מתכבד יאל יצחק קשת:

ין, שני מה קלייצחק קשת, של אנוכי, –ם וב. נוכחי? ט7/23. כן .סליחה

גרינברג, יפתח שטיין, יוסי גולדמן, שלמה פרץ, עידית ינטוב, יוחאי 

קצוע, שלומי צדרבוים, יפתח נפש, שרון מאנשי  –חים נוספים . נוכפרג׳י

 –רים חס לי, מנהלי אגפים וצוות מקצועי., עבד בקמשה אורוןן, פישמ

 ישהו? לא.מ ודן? ע, נכוקוזחיפרח 

 12/07/2023מתאריך  06/23פרוטוקול מליאה מן המניין מס' אישור 

 פרוטוקול מליאה מן המנייןאישור  –נושאים טוב, על סדר היום מספר  יצחק קשת:

. כולם קיבלו את הפרוטוקול במייל. יש 12/7/23מתאריך  6/23מס׳ 

, בעהנו נאשר את הפרוטוקול. מעלה להצאנח הערות? אם אין הערות,

 אושר פה אחד. מעלה להצבעה. ,אישור הפרוטוקול

 הימינוי פקיד גבי

 הסבר?פקיד גבייה.  שור מינויאני עובר לאי יצחק קשת:
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, לצורך פעולות ל פקיד גבייה לרשומותשגבייה, למעשה זה מינוי פקיד  רו״ח יפתח נפש:

אנחנו עורכים כרגע שינוי במחלקת הגבייה. כיום, מי ניהן. ה למיפאכי

חנו אנקיד הגבייה זה מנהלת מחלקת הכנסות וארנונה. שמוגדר כפ

מחלקה ונוכל הולכים לשנות את זה, ככה שזה יעבור לגורם אחר ב

לפנות את מנהל המחלקה לעסוק באמת בשיפור של השירות לתושב, 

, ככה שהוא יהיה ים, הסכמי פשרהלתושב ריסותפ, לקדם הסדרים

 מישהו אחר.בור הזה יע והמינוי ר זמין לטובת התושביםיות

 הארנונה?בהגדרת התפקיד, זה של מנהל  יוחאי פרג׳י:

 לא, זה מי ש, רו״ח יפתח נפש:

 י שאנחנו מגדירים?מ יוחאי פרג׳י:

 ... רו״ח יפתח נפש:

 גדירו אותו? או שזו ההגדרה?אה. איך ה יוחאי פרג׳י:

יד גבייה אבל פקשלו,  Title -כנסות וארנונה, זה ההוא מנהל ה  רו״ח יפתח נפש:

 ברשומות זה משהו אחר. 

 זה ייעל את המערכת? יוחאי פרג׳י:

באמת לנושאים של הוא יוכל באמת להתפנות יותר זה ייעל, ככה ש רו״ח יפתח נפש:

 ב., וזה מה שחשושירות לתושב

 טוב. יוחאי פרג׳י:

 ינו?למה זה מגיע אלמה, טורי? אנחנו צריכים למנות כי מה, זה סטטו שני גרינברג:

זה תפקיד שיש ברשות על מנת לבצע פעולות גבייה שצריך בכל רשות,  רו״ח יפתח נפש:

 אבל צריך להגדיר ברשומות פקיד.

 ,? כל הסיפור שלםסמכויות שלו בעצומה ה שני גרינברג:

 .פעולות אכיפה רו״ח יפתח נפש:

 לים וכדומה?כלומר, הוצאה לפועל וכל מה שכרוך בזה? עיקו שני גרינברג:

זה זה פעולות אכיפה מנהליות, זה עוד, לא, זה לא הוצאה לפועל.  ״ד אורון משה:וע

הוא נעשה באופן שכל ההליך  בעצם להיות העין הסופית שחותמת

 תקין.
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, והאדם שאנחנו ממנים הוא לא, אני מניחה ממניםשאנחנו והאדם  שני גרינברג:

לה היטב את התהליכים האשהוא לא אדם זוטר, אלא אדם שמכיר 

 ולא יעשה?

 שני, מינינו כבר. כרגע, ... עו״ד אורון משה:

 .םחוקילא, מעבירים את ה שני גרינברג:

שנים, מיומנת  15מדובר פה בעובדת שכבר בתחום הגבייה היא מעל  רו״ח יפתח נפש:

 ה, היא יודעת בדיוק את הוראות החוק., פעולות אכיפבפעולות הגבייה

 ה מסוימת.גם ניהלה פה תקופ יוחאי פרג׳י:

 , את ביצוע הפעולות האלו ב...ניהלה גם פה, בדיוקו רו״ח יפתח נפש:

 בסדר גמור. ברג:שני גרינ

מירב בן  גב׳את מינויה של לאשר  –, אז אני מבקש הצעת החלטה טוב יצחק קשת:

ם ד׳ לפקודת המיסי12עיריית חריש, מקור הסעיף בפקידת גבייה צור כ

ארנונה כללית המוטלת מכוח גביית  –לצורך סמכויות הגבייה הבאות 

אני  -להשגת יעדי תקציבתיקוני חקיקה , שק המדינהמל חוק העזרים

 צריך לקרוא את כל הסעיפים האלה, מה?

זה מה שאתה אומר לה  .לוהסמכויות הא אתה עובר על כל, כי כן שני גרינברג:

 ת.לעשו

קומית על פי כל , תשלומי חובה מגיעים לרשות המ1992 טוב. תשנ״ג יצחק קשת:

קנסות ל ש ,1977לחוק העונשין,  70לפי סעיף גבייה  –שתיים . דין

 בית המשפט לעניינים מקומיים לטובת הרשות המקומית.  קשפס

, ... 1977, לחוק העונשין 70כמשמעותם לסעיף  קנסותגביית  –שלוש 

, א׳ לחוק סדר הדין הפלילי228בסעיף  ברירת משפט, כאמורשאין 

של גבייה  –ארבע . המקומית על פי כל דיןיעים לרשות , המג1982

, של קנסות 1985המנהליות,  העבירותלחוק  18קנסות לפי סעיף 

רה כי היא עביעבירה שנקבע לגביה בשל כל הליים לטובת המועצה מנ

ניתן להטיל קנס בדרך מנהלית לפי חוק העבירות המנהליות. שבעדה 

 שר פה אחד.מאובעה. לה להצמבקש ממליאת המועצה לאשר, מע
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 פתיחת תב"ריםו דכוןע

 לים.רגיתב״רים, תקציבים בלתי ון אנחנו עוברים לנושא הבא, זה עדכ יצחק קשת:

 204ומקווה נשים במגרש ן כיתות ג 4לבניית  509עדכון תב״ר מס׳ 

שרד השיכון על סך א. יש לנו פה תוספת הרשאה ממבשכונת בצוות

 11,447,209על בתב״ר יעמוד לים. סך התקציב אלף שק 567,536

 שקלים. 

 מי?שלו ?מתי זה אמור להסתיים יוחאי פרג׳י:

 תב״ר, נכון? זה לא פתיחה. זה עדכון  עידית ינטוב:

  עדכון, עדכון. יצחק קשת:

 מספר חודשים. :צדרבויםשלומי 

 אוקיי. יוחאי פרג׳י:

 מעלה להצבעה, מבקש ממליאת המועצה לאשר. מעלה להצבעה. יצחק קשת:

, מבנה רב ת גןכיתו 4ית לבני 510מאושר פה אחד. עדכון תב״ר מס׳ 

ד השיכון תוספת הרשאה ממשר .אבשכונת בצוות 205תכליתי במגש 

 11,220,263שקלים. סך תקציב התב״ר יעמוד על  395,118על סך 

שקלים. מבקש ממליאת המועצה לאשר, מעלה להצבעה. מאושר פה 

 אחד.

 יש תאריך?ומי? וזה מתי, של יוחאי פרג׳י:

הדברים האחרונים. הגנים מוכנים למטה, , עוד 1/9 -זה ממש אחרי ה :צדרבויםשלומי 

 , הגנים מוכנים והתוספות קצת אחרי.204 -גם ב

להקמת מבנה רווחה על סך  541תב״ר מס׳  פתיחת תב״רים. פתיחת יצחק קשת:

ו לנאז יש ממשרד הרווחה.  1357קציב החלטת הממשלה מת 2,470,073

תב״ר לטובת העניין. מבקש ממליאת ריך לפתוח לו את התקציב, צ

 ,המועצה

 ה אומדן סכום השקעה כוללת? מאיפה הוא אמור לבוא?רגע, מה ז יוחאי פרג׳י:
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את הכסף תנו לנו וט בינתיים הם נהכל יבוא מהחלטת הממשלה, פש :צדרבויםשלומי 

  בתקנה, שכבר היה להם

 אז,ש ושליה אתהם נתנו  יוחאי פרג׳י:

השנה צריכה להגיע ובעצם התקנה של  זה מהתקנות של שנה שעברה :צדרבויםשלומי 

 .זמן הקרובב

 אז למה זה עולה אלינו? יוסי גולדמן:

כבר את התב״ר. אנחנו נמשיך, נעשה את העדכונים לפתוח כדי  :צדרבויםשלומי 

 שארית הכסף.כשנקבל את 

 טוב. יוסי גולדמן:

פה אחד.  מועצה לאשר. מעלה להצבעה, מאושר.ליאת הטוב, מבקש ממ יצחק קשת:

נת החורש על בשכו 370, תוספת מתקן בשצ״פ 542יחת תב״ר מס׳ פת

שקלים בהרשאת משרד השיכון. מבקש ממליאת המועצה  252,515סך 

 לאשר, מעלה ל,

 ?האיזה מתקן ז עידית ינטוב:

 מה זה? מה זה? שני גרינברג:

למגוון של גילאים. מתקן , זה מתקן לכמהמתקן נוסף לשצ״פ,  שרון פישמן:

 משחקים, כן. 

 זה תקציב שהבאנו ממשרד הבינוי.  יוסי גולדמן:

תצפית מאוד יפה בלי תכנן אותו שישראל ן שלא עשו שם מתקנים, זה ג :צדרבויםשלומי 

 ג, זה הכל. , שודרג. שודר. יש שם מעט מאוד מתקניםמתקנים

 ייה. עטהמתקן זה  שני גרינברג:

 רים ביחד(דב)מ

ייה, זה גן עטקלים. מתקן זה הייה, זה רבע מיליון שעמתקן זה הט שני גרינברג:

 שועים.עש

 ,-מבקש, אחרי שאתה רגע, אני יוסי גולדמן:

 רק קיר טיפוס, מה עוד יש?רגע, זה  שני גרינברג:

 וס זה בפארק העירוני.לא, קיר טיפ יוחאי פרג׳י:
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 עוד אחד.לא, יש עוד אחד. יש  שני גרינברג:

 זוכרת. אחד גדול, אני לא  שרון פישמן:

 דול ממש.זה מתקן ג יוחאי פרג׳י:

 אלף שקלים? כן. 250 שרון פישמן:

להגיד מתקן זה  שקלים בע מיליוןעל רכן, זה מה שאני אומרת.  שני גרינברג:

 הטעייה.

 ות, את הגומי, אתהסכום כולל גם את כל עבודות התשתית שצריך לעש שרון פישמן:

 זה מתקן מכובד.מסביב, אבל כן, כל הדברים 

 סבבה. שני גרינברג:

מאשרים את התב״ר הזה, אני חשוב לי רגע לבקש משהו, אחרי שאנחנו  יוסי גולדמן:

ת, חתימות, כל מה שצריך, מבקש את כל הבירוקרטיה שיש, גזברו

, של כל מה שיש Payroll -שיו על הלהריץ את זה, לא לחכות עם זה עכ

לדעתי שאנחנו  שנתיים-לזה עדיפות, זה כבר שנה אמת לתתאלא ב

 מחכים לדבר הזה.

ן משהו. העלינו את זה עכשיו במליאה הנוכחית כן חייב לצייאז אני  רו״ח יפתח נפש:

התקבל רק התקבלה,  לאיל לקצר תהליכים, ההרשאה עדיין בשב

 , משרד הפנים לא יאשר בלי הרשאה. אנחנו נגיש את זהאישור עקרוני

רשאה מהמשרד המממן, אנחנו ברגע שתתקבל הה. ןמהמשרד הממשל 

 ד הפנים, הם יאשרו ואנחנו,נגיש את זה למשר

 .בשביל כל מה שאמרת עכשיו מה הצפי? יוסי גולדמן:

 .הרשאה ממשרד השיכוןשלומי, ה יפתח נפש: רו״ח

 המחוזהמשרד, זה עבר בעצם המחוז. זה נמצא לאישור חשבות בגדול,  :צדרבויםשלומי 

זה שבעצם מאשר לנו את הדברים. יש הליך אישר את זה, שהוא 

יכול, וצדוראלי של משרד הבינוי והשיכון שיעבור את החשבות, זה פר

וברגע שאנחנו נקבל את זה, אנחנו גם  , מניח, שבועייםזה יכול לקחת

הזה  בהקשרצריכים בעצם במקביל לעשות את ההליך של הרכש 

, של מתקנים רספקה של מכשימיים. גם אזה לא יו -ואחרי כל זה
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א יכולה לקחת חודשים, גם אספקה לוקחת, לוקחת זמן, הי כאלה,

, הם לוקח אותם לחנות,אספקה של מתקנים כאלה. זה לא שאתה בא 

 במיוחד בשבילך.מייצרים אותם 

 על זה יותר מדי בקרוב.אל תבנה  יצחק קשת:

 ודשים? מה זה אומר?לושה חנה, שחצי ש לא בקרוב, מה זה אומר? יוסי גולדמן:

 ארבעה חודשים.-, כן. שלושהה חודשיםכמ :צדרבויםשלומי 

תודה לראש דר, אוקיי. אז אני, בהזדמנות זו, אני גם רוצה להגיד בס יוסי גולדמן:

. ויעיר שלחץ את המנכ״ל והמנכ״ל שפעל בשביל זה מול משרד הבינה

 לא, באמת, זה לא היה קל. תודה על העזרה.

שאנחנו סך הכל קשובים  , רק להראותזה גם היה מתבקש. סך הכל קשת: חקיצ

חריות. אין , כאמור, מודעות על האולא הכל אנחנו בטוחים וזה, יש לנו

 ר?. בסדלנו מודעות על השכל

 לאשר את זה?גמור. אפשר בסדר  יוסי גולדמן:

  מועצה לאשר, מעלה להצבעה. מאושר פה אחד.מבקש ממליאת ה יצחק קשת:

 ועדת תרומות עדכון

 ?להסביר עדכון ועדת תמורות. ככה, אתה רוצה יצחק קשת:

 שרון, את רוצה להסביר? :דובר

 כן, יש לנו, שרון פישמן:

בדרך ארץ נבנה  -ואני אתן רגע הקדמה, לפני שאת מסבירה. יש לנ יצחק קשת:

ור ובצמוד לו, ממש בקו משל חנן  םח״קי על ידי חברת מרכז מסחר

ריית חריש. ח, שהוא שייך לעיתו, שטח ציבורי פשצ״פיש שם האפס, 

את השצ״פ במקביל להקמה של שנקרא, מפתחים  האז אנחנו, מ

זה משרת גם את  ,סך הכלהמבנה של הקניון. יש פה הזדמנות שב

ם ף, הגענו איתבאי הקניון ומתוך שיח משות, משרת גם את הציבור

שישרת את מי שמגיע  ,שהם יתנו תרומה לטובת השצ״פ הזהלהסכמה 

ריך לבאי הקניון. אבל צ , מה שנקרא, ישרת את מי שמגיעגם זהלשם ו
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ית חריש והוא לא שטח ששייך עיריזה שטח של לזכור שבסופו של דבר, 

 .וןלקני

 ״פ?ינו חייבים לעשות בו שצהי יוחאי פרג׳י:

 כן.  שרון פישמן:

 זאת הפרוגרמה. יצחק קשת:

 .פתוח זה שטח ציבורי שרון פישמן:

 גרמה.רי, זו הפרויבושטח צ יצחק קשת:

 כניסה לקניון, בעצם.זה הרחבה ב שלמה קליין:

 ה.גדולזו רחבה עירונית  פישמן:שרון 

בינו באמת מה הכי עכשיו אנחנו, לצורך העניין, בשיח איתו וחש כן. אז יצחק קשת:

רום לטובת כל הכיוונים. קודם כל, אז אחד שית שם לפתח,נכון 

, של פסנתר חוץ, לא סתם ל פסנתרשעשינו זה תרומה שהדברים 

 נגן איתו.פסנתר, שאפשר להשתמש ול

 מי תרם את הפסנתר? יוחאי פרג׳י:

 החברה. שרון פישמן:

 מה?כאלף שקלים,  100בסביבות  יצחק קשת:

 .קניוןכן, כן, כן. החברה שבנתה את ה יוסי גולדמן:

 ?ם אואת השצ״פ הם גם תורמי יוחאי פרג׳י:

, יש כבר אזכור , כבראים אותו. אתם רולא, השצ״פ אנחנו פיתחנו פישמן: וןשר

 . יש עוד כמה אלמנטים שחסרים.כמעט מוכן

 .הוא מוכןבסדר, היא פרפקציוניסטית.  יוסי גולדמן:

אחד הדקים שאתם בה מוכן. ותו, הוא יהינסיים אאנחנו כשוכן. לא מ שרון פישמן:

ם ח״קתרומה בעצם שיפה וזו ה רחוב מאוד רואים שם, יהיה פסנתר

מבקשים לתרום לרשות המקומית. מדובר ברחבה סחריים מרכזים מ

עירונית, סך הכל, שהיא תהיה מוקד יפה בדרך ארץ. יהיו שם עוד 

שילדים יכולים לשחק , יש שם שחמט, רחוב מאוד גדול שימושים

 . פרגולה, מקומות ישיבה.איתו
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 התרומה? אנחנו צריכים לאשר את יוחאי פרג׳י:

 , אתם רק צריכים, אנחנו צריכים ליידע אתכם.אנחנו לא, לא שרון פישמן:

 הצבעה?ין פה הצבעה על זה? זה רק עדכון, בלי א יוסי גולדמן:

מסכים, מסכי טלוויזיה,  10עדכון נוסף על קבלת תרומה של אז יש לנו  יצחק קשת:

רת שקלים מחב 7,000בשווי של  Panasonic׳ של חברת אינץ 42

ורווחה ישמשו אותנו למוסדות חינוך לה ישראל. המסכים הא אמדוקס

 בעיר. 

 יפה מאוד. מי התורם? יוסי גולדמן:

 חברת אמדוקס. יצחק קשת:

 היא התורמת? חשבתי,אה, אמדוקס  יוסי גולדמן:

 .Panasonicא, זה מסכים של לא, ל יצחק קשת:

 מי הביא את התרומה? יוחאי פרג׳י:

במקרה אני שמעתי גם היום  -. הוא באמת..לון ירחי, ייעובד העירייה א :צדרבויםשלומי 

עוד עובדת, לא משנה, אבל אנשים ככה מנסים לקדם בשיחה עם 

 .וזה .. אגפיםבכל התחומים שהם נוגעים בהם, 

 יפה מאוד. לא מובן מאליו. יוסי גולדמן:

 וח לאיילון.ישר כ ממש יפה. שני גרינברג:

 הזה.שייצא אפילו מכתב הערכה לעובד  י מציעוד. אניפה מא יוסי גולדמן:

 .בהחלט יצחק קשת:

 זה באמת יפה. יוסי גולדמן:

 ביטוחים -הסכם הגדלת

 זה?, הנושא הבא זה הגדלה של הסכם הביטוחים. מי מדבר על טוב יצחק קשת:

 אורון.

יאה אם אתם זוכרים, למכרז ביטוחים שלא צלח. המל יצאנו, 2021 -ב עו״ד אורון משה:

 ,נתנה

 לך. ואז נתנו לך את הכוח לעשות משא ומתן. דובר:
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את ההצעה  נתנוניהלנו משא ומתן, הפניקס , ליועץ הביטוח. לי ול, כן עו״ד אורון משה:

. כרגע, מה שקורה זה שהפניקס פנו אלינו לפני חידוש הטובה ביותר

 מחירים עלו. נעשה איזה שהוא, מה?הפוליסות ואמרו שהפרמיות וה

 אחוזים. 64חרי א פתח נפש:ח ירו״

 זים?אחו 64 -ב בכמה? יוסי גולדמן:

  אחוזים. 64 -ב רו״ח יפתח נפש:

 זה בשנתיים, בשנתיים. כרגע אנחנו עומדים, עו״ד אורון משה:

 בכל העיריות, כל הרשויות המקומיות. זה,א שמדובר זה נוש :צדרבויםשלומי 

, אולי את למכרז חדש במטרה לראותלצה בכל מקרה, העירייה החליט עו״ד אורון משה:

 לקבל מחירים, לא את המקסימום.

 ומה אתה עושה בינתיים? יוסי גולדמן:

 כדי להאריך, כדי להאריך, למליאה, עוליםבינתיים אנחנו  עו״ד אורון משה:

 מכרז.את השהוא עושה  בזמןשלושה חודשים  שני גרינברג:

 קודמת.יסה הבפול לחדש... , לא, זה לא לא יוסי גולדמן:

 מדברים ביחד()

 הארכה?ה עושה אתלא הבנתי, אתה מוסיף להם כסף?  יוסי גולדמן:

 )מדברים ביחד(

 זה לא בתנאים הקודמים? יוסי גולדמן:

אחוזים, המחירים כבר  64 -גישו את האחוזים, כי מאז שהם ה 70זה  רו״ח יפתח נפש:

אחוזים,  70ההצעה.  , כאילו, זוTake it or leave itאחוזים.  70 -עלו ל

 צה.ה, לא רורוצרוצה, 

 קחים את זה, מה החלופה?, אם לא לומה החלופה יוחאי פרג׳י:

 להישאר בלי ביטוח. רו״ח יפתח נפש:

 ן חלופה.להישאר בלי ביטוח, אי שני גרינברג:

 רות?מה האפש יוחאי פרג׳י:

. ינוארלמכרז באין חלופה, לשלם את המינימום ההכרחי ולצאת  שני גרינברג:

 ח.יטוכשאתה לא מוכן לחשיפה של בלי בכרחי, מינימום הה
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 חודשים? 3רגע, מה יעזור לך עצרו  יוסי גולדמן:

 הצעות בשלושה חודשים.ניקח  רו״ח יפתח נפש:

 חודשים? 3מה יש בעוד  יוסי גולדמן:

חים בעמדה וכנים, היו קשירצינו לשפר את התנאים, הם לא היו מ רו״ח יפתח נפש:

אחוזים תוך  70 -ל 64 -מו אפילו מעובדה שהם גם הרישלהם. 

 שבועיים.

 ועד ש, ד שהמכרז באווירכמה זמן ע גולדמן: יוסי

 ר., המכרז מוכן לצאת מחר בבוקהמכרז מוכן עו״ד אורון משה:

 ר?זמן זה אמור להיות באוויוכמה  אז מחר הוא מתפרסם? יוסי גולדמן:

 ודש מכרז.יום עד ח 21חודש, זה  עו״ד אורון משה:

? אתה יכול לבדוק שלוחות הזמנים יהיו עד לפני החגים, מבחינת הזה יוסי גולדמן:

 ון בו אז?י אנחנו נדכאילו, מת

 .רסום, באמצע יש לנו שאלות הבהרהיום פ 21זה וק. אני אבד עו״ד אורון משה:

 כן, כן. יצחק קשת:

כי סך הכל  יע שוב פעם,. נצטרך להגכם שוב פעםאני משער שנגיע אלי עו״ד אורון משה:

והן ן והפניקס, , שמתמודדות על זה, איילוחברות שמגישות 2 יש

את המכרזים כדי שינהלו איתן משא ומתן. אני משער בכוונה מכשילות 

 .שנגיע אליכם שוב פעם

 לקבל אישור למשא ומתן? יוסי גולדמן:

 המכרזים. נגיע אליכם לוועדת עו״ד אורון משה:

 עלה למליאה שוב,זה יואז  יוסי גולדמן:

 כה.להאר יוחאי פרג׳י:

 למה זה ההליך ...לכם לנהל משא ומתן?  אז למה אי אפשר פשוט לתת יוסי גולדמן:

 , חייבים מכרז. חייבים מכרז.יבים מכרזחי עו״ד אורון משה:

  מנהל תקין. אתה חייב, דוברת:

 לא היית חייב מכרז?טוב. ולחדש איתם,  יוסי גולדמן:

 לא, אבל ה, ן משה:״ד אורועו
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 חוזים.א 50מעל אישור מליאה,  רו״ח יפתח נפש:

 אחוזים? 50מעל  יוסי גולדמן:

 לים?, היינו יכו49אם היו מבקשים  יוחאי פרג׳י:

 לא היית יודע על זה. הבנתי. יוסי גולדמן:

 לא, הוא אומר, אישור מליאה.  יוחאי פרג׳י:

 .אחוזים 50כשזה מעל , םום מסויאישור מליאה רק מעל סכ שני גרינברג:

 .טוב יית יודע.אחוזים, לא ה 49 האם זה הי יוסי גולדמן:

 מנזקי השוק הריכוזי. קדימה. שני גרינברג:

הפניקס זכתה במכרז לעריכת ביטוחים חברת  –הצעת החלטה  טוב. יצחק קשת:

סוכן ביטוח. לאחר שנתיים של באמצעות  2021בשנת לעיריית חריש 

תי במיוחד במחירי המכרז ולאחר משא ול משמעולאור גידהתקשרות 

ליטה העירייה לצאת למכרז חדש ולכן, ומתן עם חברת הביטוח, הח

רכה הראשונה, במהלכה נתבקשנו הארכות תוקף לפוליסה. ההא

, בעוד ההצעה יפיםבתערהמתן הייתה ללא שינוי התקיים משא ו

של בם ואחוזי 72 -גבוהה ב יציאה למכרז לע, לאחר ההחלטה הנוספת

ז אנחנו מבקשים, אני מבקש אכך נדרש אישור מליאה להארכה זו. 

, לאשר את הגדלת היקף ממליאת המועצה, מליאת מועצת העיר

ההתקשרות הנ״ל והארכת הסכם ההתקשרות לשלושה חודשים 

בסדר? מבקש ממליאת המועצה לאשר, מעלה  .30/10/23 -ד לנוספים וע

 להצבעה. מאושר פה אחד.

 בלת הלוואה למימון זמני עבור השלמת בינוי מוסדות חינוךר לקאישו בקשת

שלמת בינוי מוסדות למימון זמני עבור ה בקשת אישור לקבלת הלוואה יצחק קשת:

 חינוך. בבקשה.

 את מה אנחנו משלימים? עידית ינטוב:

, עדיין לא 1/9 -שאתם יודעים, מתקדמים לכיוון ה. אנחנו, כמו ככה :צדרבויםשלומי 

ד כל ההרשאות של משרד החינוך לבניית המבנים שעו ו אתיבלנק

י ואנחנו בעצם מאגמים תקציבים מכל הכיוונים כד מסתיימים שנייה
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לת לחתום על ההסכמים מול ה, בעצם לפתוח את בעצם לתת את היכו

קווים שעד אופן כמעט מלא מול הקבלנים. עכשיו, אנחנו מההסכמים ב

נוך ממשרד החיפים עוד כסגם קבל נוכל לונקבל עוד הרשאות  1/9 -ה

שאין , למצב מגיעים נוצב שאנחנו לא רוצים לעמוד במאנחוכו׳, אבל 

ולא קיבלנו כסף ממשרד החינוך וכתוצאה  לנו יכולת לשלם לקבלנים

ה כי כמובן שקבלן לא מוסר ו אנחנו לא מצליחים לקבל מבנמזה, עכשי

תי ביותר , אם הוא לא מקבל חלק משמעומבנה אם הוא לא מקבל

לקחת  ,הזהו למצב ים להכין את עצמננו רוצמהתשלום. לכן, אנח

את ההלוואה רק במידה  הלוואה ולקחתהלוואה, לקבל מכם אישור 

שאין לנו אופציות אחרות ואנחנו צריכים ובאמת נעמוד במצב הזה 

. מה לממש את האופציה הזאת של ההלוואה כדי שנוכל לשלם ליזמים

 שבעצם אנחנו מבקשים,

 מהיכן הכסף יוצא? יוחאי פרג׳י:

 הלוואת בלון.כ דובר:

 עבודות פיתוח?אין כסף בקרן ל יוסי גולדמן:

 לקבלנים. כדי לשלםאין מספיק, לא. אין מספיק  :צדרבויםשלומי 

 כמה צריך? יוחאי פרג׳י:

כבר כמעט כל שנייה. כל קרן הפיתוח, בעצם  -קרן, הכי כל הרי כל קרן :צדרבויםשלומי 

 מוסדותובת אלה, לטת לטובת החוזים הפיתוח כבר משוריינקרן ה

 חינוך. 

 בסדר, אנחנו יודעים, אנחנו מאשרים. יוסי גולדמן:

ה, יש משלם ממנה. חוץ מזאומר שגם אני משוריינת, זה היא אם אז  :צדרבויםשלומי 

יכון שמשוריינים, שהיכולת הבינוי והשהרבה מאוד כספים של משרד 

בון קרן הפיתוח זה חשבכת. תר מסוהירה היא יוותם בצורה מלממש א

שרד כספי מ לממש אותו מהר.ם בנק שיושב אצלנו ואנחנו יכולי

קבל את הכסף הזה, כן? ף להשיכון, היכולת של המימוש, אפשר בסו
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, ולכן אנחנו צריכים להיות ת שהמימוש הוא לא מהירולהיאבל יכול 

 ף בצורה מהירה.ירה ולשלם את הכסמסוגלים לקבל כסף בצורה מה

 כמה זה עולה לנו? יוחאי פרג׳י:

 סכום פה?מה הסכום? אתה לא צריך להגיד  יוסי גולדמן:

 מיליון שקלים של הלוואה. 20אנחנו מדברים על  :צדרבויםשלומי 

 כמה זה עולה לנו? יוחאי פרג׳י:

 הכל. אנחנו,אבל לא בטוח שנשתמש ב :צדרבויםשלומי 

 2 אשוני שעשינו מול הבנקים, מולנכון להיום, יש סקר ר נכון להיום, רו״ח יפתח נפש:

ומזרחי, זה סדר גודל של פריים גדולים שעובדים איתנו, ... בנקים 

אנחנו בסדר גודל כמו שנתנו בתקופה שחצי, בין חצי לאחד. אחד, 

דר גודל חצי שנה את ההלוואה הזאת, אז זה סניקח, אם אנחנו ניקח 

 אבל עוד פעם, אף אחד פה לא ריבית. אלף שקלים 600-700של איזה 

  שנה.י לחצ -אומר שאנחנו

 לשנה. יצחק קשת:

 .שנהלחצי  רו״ח יפתח נפש:

 חצי שנה? יצחק קשת:

 שניקח את הכסף.אף אחד לא אומר חצי שנה.  רו״ח יפתח נפש:

לא,  ולהשתמש בחלק מהכסף של קרן הפיתוח? פחותאי אפשר לקחת  ין:למה קליש

 מהכסף. חלק אבל הוא אומר שיש

 20ם כל, עד אומרים קודאנחנו  –אמרתי, אנחנו בעצם אומרים ככה  :צדרבויםשלומי 

להשתמש בכל הכסף חצי שנה. אנחנו מאמינים שלא נצטרך ועד  מיליון

ה הבקש -ימוםהמקסם, , אבל אנחנו אומרים לכוגם לא לכל התקופה

ו יון. זמיל 20לנו את המקסימום של עד חצי שנה ועד שלנו היא לתת 

שנוכל לקבל את מוסדות החינוך מעין רשת ביטחון כדי שאנחנו נדע 

 בצורה טובה. השאיפה שלנו לא להשתמש בזה בכלל.

אתה מה הסכום ש לעשרים מיליון? יכול להגיעם? זה באמת מה הסכו יוסי גולדמן:

 נים?פתוח עם קבל
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שייווצר עכשיו  והעדיין החובות לא קיימים. זה משזה לא בדיוק.  רו״ח יפתח נפש:

 חודשיים,-בתקופה של חודש

בחודש הקרוב לקבל את כל המוסדות שלך, מה החוב אם אתה רוצה  יוסי גולדמן:

 שלך לקבלנים?

 . בסוף תקופה...לא יודע, כי הם הוא  :צדרבויםשלומי 

 לים?מיליון שק 20אז למה שאני אשלם לו  יוסי גולדמן:

 .הערכהיש  .הערכהלא, יש  יצחק קשת:

מיליון. אמרת שיש  20זה לא  הערכהרכה, עו לא הרכה? זעאז מה הה יוחאי פרג׳י:

 שגם משועבד לצורך זה. נכון? לבריאות. קרןחלק מה

 ,אין לי חובות עכשיו עם הקבלנים רו״ח יפתח נפש:

 לא, שאתה צופה שיהיה. יוסי גולדמן:

יש לי כיום. אוקיי? עכשיו, מעבר לכסף ש לא, אין לי חובות לקבלנים רו״ח יפתח נפש:

 חודשיים הקרובים,-אבל בחודש

 יהיו לך. יוסי גולדמן:

מיליון שקלים חובות  30-50ישתנה המצב ויהיה לי סדר גודל של בין  רו״ח יפתח נפש:

 לספקים. 

 ?ק אתה לוקח מהקרןשחל יוחאי פרג׳י:

 ,, אניקבל מהרשאות של משרד החינוךשחלק כמובן אני א רו״ח יפתח נפש:

 זה.חלק מהקרן וחלק מ ן:גולדמיוסי 

 וחלק, בדיוק. רו״ח יפתח נפש:

 יודע בכמה.אז אתה תשתמש, אתה לא  יוסי גולדמן:

 נכון. רו״ח יפתח נפש:

כי למעשה, אתה יודע כמה המבנה  אבל למה אנחנו לא יודעים בכמה? שלמה קליין:

אז אתה יודע  המבנה יעלה לך,מה כיודע יעלה לך בסופו של דבר. אתה 

 מה חסר.כ

 החינוך או,את ההרשאות עכשיו של משרד זה תלוי אם אני אקבל  ח נפש:רו״ח יפת

 יחד()מדברים ב
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כבר את החשבונות באופן מיידי ונוכל עד סוף אוגוסט ..., נוכל לממש  רו״ח יפתח נפש:

 בלה,י בקלותזה נצטרך למשוך. לקבל את הכסף ואז לא 

כל לו את מסירה בלי למסור יעד לך  יןא זה קבלני משכ״ל. הרי, לךאין  יוסי גולדמן:

 הכסף?

 אתה היית מוכן למסור חלק מהכסף? דובר:

 משכ״ל.ן של קבל , הואאני לא, אבל הוא לא קבלן שלי דמן:יוסי גול

 בכל מקרה זה לא הכסף. , לא כל הכסף :צדרבויםשלומי 

 אחוזים 5-10וד איזה שהוא עמשאירים מיד אנחנו תזה לא כל הכסף.  רו״ח יפתח נפש:

  עדיין לא משלמים.

ן נזילות בסדר, זה בלי קשר. זה עיכבון בגלל שאתה רוצה לדעת שאי יוסי גולדמן:

 ודברים כאלה. במבנה 

 על הבדק.רבויות לא, יש גם ע :צדרבויםשלומי 

יש לנו . בסיום הפרויקט, כמובן אחוז מהכסף 100 מביאים אנחנו לא רו״ח יפתח נפש:

 ים את הכל.עד שאנחנו מביא זמן פרק

 אתם משאירים דמי מפתח, מעבירים את רוב הכסף. עידית ינטוב:

רים האלה, בעצם הרבה מהמבנים אתה צריך להבין שלהרבה מהתב״ :צדרבויםשלומי 

 אישרנו פה. -הזמן, אתם במהלך האלה

 כן, על הקרן לפיתוח פתיחת תב״רים. יוחאי פרג׳י:

קרן הפיתוח יש , דווקא אני בא להגיד לא על הקרן לפיתוח, כי לאלא,  :צדרבויםשלומי 

. גם השיכוןו בינויה וקא אני מדבר על כספי משרדדו כסף זמין. כנגדה

 ,חדש, גם מבני ציבור ו ...אישרנחרונה במליאה הא

לוקחת, זה עיריית חריש בסדר, שלומי, זו עדיין הלוואה ראשונה ש יוסי גולדמן:

 הרבה כסף.

 וולטאים.-לא, הלוואה שלקחנו זה לתאים הפוטו :צדרבויםשלומי 

 השקעה.ו הייתה שם ז, השקעהו הייתה שם ז שני גרינברג:

א ודאי, זה משהו זה ממש ל :שם זה היה ודאי, פה אנחנו אומרים :צדרבויםשלומי 

  חנו רוצים לקחת אותו כרשת ביטחון.שאנ
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ה, כביכול  הצלחנו להסתדר עםסביר רגע? עד עכשיו יכול להאבל אתה  שני גרינברג:

, יש פחותח, הפיתובקרן  ליםקמיליון ש 100התחלנו, התחלנו עם מה ש

 .חותיש פ

. בסדר? אף שנה לא היה במקביל גדולים בתי ספר 7נו א בניאף שנה ל :צדרבויםשלומי 

 דבר.כזה לנו 

 .8ה ז אתה בונה אותו עדיין.את התיכון, גם התיכון ... . אתה 8, 8 יוסי גולדמן:

 ון לא מתקדם בתשלומים.אבל תיכ שני גרינברג:

 כן, אבל גם צריך כסף בשבילו. יוסי גולדמן:

 בונה אותו.ע לא אתה צריך, אבל אתה כרג שני גרינברג:

 מה זה לא בונה אותו? יצחק קשת:

 ... ולבנות?מה זה לא בונה?  יוסי גולדמן:

  תקוע כרגע, לא?יכון שהת שני גרינברג:

כל מוסדות, עוברים . אחרי שסיימנו את כל ה1/9 -מהה מתחיל ז יצחק קשת:

 הציוד ...

 אבל, אבל,וד שנייה. עאה, טוב, זו השאילתא  גרינברג:שני 

בתי  2, ספר בפרחיםש לנו בית י – אני מדבר, יש לנו ככה לא.יה, שני :צדרבויםשלומי 

י ספר, בת 2שזה עוד אחד בפרחים. יש לנו  709, יש לנו עוד 17... ספר, 

צוותא את בעצם באלה, רחוב האלה, ויש לנו בב 214מעוף. יש לנו את 

שבונים בעת ובעונה אחת. העלויות של בתי  בתי ספר 7. בסדר? זה 206

תעשי את  מיליון שקלים. ו 20הספר האלה, כל בית ספר בממוצע הוא 

 שקלים פרויקטים. ים מיליון המכפלות, את במאתי

 דולים ...שלומי, הם יותר ג דובר:

 מה? :צדרבויםשלומי 

 כולם יותר גדולים מ... דובר:

היקף  כזה ים, לא היה פה אף פעםקטפרויכן. בקיצור, היקף ה :צדרבויםשלומי 

 בעת ובעונה אחת. פרויקטים
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לא היה לנו אף פעם את הסכום הזה בקרן פיתוח, גם אם היינו רוצים.  שני גרינברג:

 ., אוקייבסדר

 ון.נכ :צדרבויםשלומי 

 כיף גדול. שני גרינברג:

 , ההיערכות לפתיחת שנת הלימודיםסגרת במ –ב, הצעת החלטה טו יצחק קשת:

מאשרים את זה, זה עובר למשרד יה. אחרי שאנחנו י שאנחנו, שניאחר יוסי גולדמן:

 אה?לוושאתה יכול לקחת את הההפנים לבדוק 

 כן. :צדרבויםשלומי 

 כמה זמן ההליך הזה? יוסי גולדמן:

 לא יודע. דובר:

 שלושה.-םוא היה מהר. לא יודע, היה שבועייפעם קודמת ה :צדרבויםשלומי 

א באישור השר, כי זה בסמכות המחוז, ל זה אמור להיות באישור רו״ח טירנה ססי:

 מחוז.

-ואה הקודמת של הפוטובהלוואה הקודמת היה לנו אישור שר, בהלו :צדרבויםשלומי 

 זה לטווח קצר, אז זה מהיר, הבנתי. אה,וולטאים זה היה אישור שר. 

 אז זה יותר מהיר. יוסי גולדמן:

 מהיר, כן.  ותרי :ויםצדרבשלומי 

 , אז ...Pre-rulingה גם היה ז רו״ח טירנה ססי:

רוצים לעשות את לא שהם לא יודעים שאנחנו  , זהכן, דיברנו איתם גם :צדרבויםשלומי 

 זה.

  טוב. יוסי גולדמן:

 , הצעת החלטה. טוב יצחק קשת:

 )מדברים ביחד(

 .וש עכשיאת מכירה את המספר? זה לא, כאילו, זה לא חד יוסי גולדמן:

ליתר ביטחון. על מנת שלא זה  מה שהם מבקשים פהשוב, באופן כללי,  רו״ח טירנה ססי:

שאז, אגב, הריבית  יהיה מצב שלא יוכלו לשלם לקבלנים על עבודות,
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ב לקבלנים ואתה צמוד שם כי אתה חיי יותר גבוהה אפילו אולי תהיה

 על החובות.ן לריבית, אז אתה תהיה חייב והוא יעמיס לך ריביות גם כ

 ביות הן הרבה יותר נשכניות.הרי השנה יצחק קשת:

, עד חצי עד שיתקבלו תזרים מזומנים לחצי שנההוא ל הענייןולכן,  רו״ח טירנה ססי:

 שנה, עד שיתקבלו התקציבים ממשרד החינוך.

 . אנחנו,אגב, אני אגיד עוד משהו :צדרבויםשלומי 

שאמורים לקבל מההרשאות של משרד החינוך  Back to backזה  רו״ח טירנה ססי:

לא אמור להיות כאן שקל מעבר להרשאות האלו ינוך. ממשרד הח

 ?תשאמורים לקבל ממשרד החינוך. נכון, אני מדייק

 אוקיי. יוסי גולדמן:

 של , עוד לפני שאנחנו מוציאים שקל אחדאנחנובר לזה, מע. גם כן :צדרבויםשלומי 

 20ים מעל נצלאנחנו קודם כל מהלוואה, בעצם מהכיס של הרשות, 

ללא לה, ממשכ״ל משק וכלכמיליון שקלים מימונים שאנחנו מקבלים מ

 נו באופן זמני.עבורריביות. בסדר? הם מממנים 

 ו. בנה כזכן הגעת איתם לאיזו שהיא האז אתה  יוסי גולדמן:

 ,30ה . זה היודאי :צדרבויםשלומי 

? חסר לך 20חרי ה אאה, ז -אתה לא מקבלזו השאלה שלי. אז למה  יוסי גולדמן:

 עוד?

, אנחנו לא ם, אנחנו צריכים רשת ביטחוןפעוד י, עאחרי, אחרי. אנ :צדרבויםשלומי 

 יודעים מה יהיה. תראה, אנחנו מקווים גם,

 ראש?לא היינו יכולים להיערך לזה מ נושלומי, אנח יוחאי פרג׳י:

 חד משמעית לא. לא. :צדרבויםשלומי 

 מאיפה תביא כסף? יוסי גולדמן:

 ם ביחד(דברי)מ

 ת אלינו ממשרד החינוך.לא, אבל ההרשאה שחוזר יוחאי פרג׳י:

ההרשאה ממשרד החינוך היא מגיעה, היא לא תלויה אז אני אומר,  :צדרבויםשלומי 

מפעילים המון ר. אנחנו משרד החינוך לאוצבין  ה בכסףבנו. היא תלוי
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שיש את המעברים האלה, רגע אלינו ב המון לחץ כדי לקדם את זה

 –מר לכם היה, שאנחנו נהיה בין הראשונים שנקבל ואני אושאנחנו נ

רשויות שבוועדה  קיבלו, איןעם רשויות אחרות, אין רשויות שתבדקו 

חרונה שהייתה את היקף , אין רשויות שקיבלו בוועדה האהאחרונה

יבלנו. זה ממש, עצם זה שמה , ביחס, בוודאי, לזו שאנחנו קההרשאות

 המשך.שקיבלנו הוא נדיר ואנחנו גם נקבל את ה

 טוב.  יוסי גולדמן:

רייה מבקשת ודים, העיבמסגרת ההיערכות לפתיחת שנת הלימטוב.  יצחק קשת:

בתי ספר  7 ים לקבלנים העוסקים בבנייתלת התשלומלהבטיח את יכו

בשלב החינוך מגיעות  רשאות משרדי העיר. מכיוון שהשונים ברחב

. מיםתזרים מזומנים זמין לתשלוחת מתקדם יותר, יהיה צורך בהבט

, לקחת הלוואה לטווח קצר של עד לקבל מעוניינת לצורך כך, העירייה

מיך עצה להסאת המוש ממלימיליון שקלים. אבק 20חצי שנה על סך 

 ה ועריכת משא ומתן אל מול הבנקיםייה לקבלת הלוואאת גזבר העיר

על גובה הריבית להלוואה. בסדר? מבקש ממליאת המועצה לאשר, 

 לה להצבעה. בסדר?מע

 יפתח, אנחנו מצפים לראות את כישוריך.  יוסי גולדמן:

 בסדר? יצחק קשת:

  .דרה, זו ההגאתה צריך להביא פריים מינוס חצימול הבנקים. באמת.  יוסי גולדמן:

 גבוה עכשיו.פריים בסדר, ה יצחק קשת:

תה ממשיך, כל חודש שאב זה שזה ירד.שון, אחרי ראודש הלא, זה לח יוסי גולדמן:

 הרבה בפריים.לך יש ירד בעוד חצי. שזה 

אתה מאשר את יוחאי, טוב. אז מאושר פה אחד.  ?טוב. בסדר יצחק קשת:

 ההחלטה? אז מאושר פה אחד.

 אש אבל.יך להיערך מרהיה צר יוחאי פרג׳י:

 הנחה לעסקים בחריש בהתקשרויות עם העירייה מתן
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נחנו א ת עם העירייה. בסדר?וימתן הנחה לעסקים בחריש בהתקשרו יצחק קשת:

ר שוב בעבר אישרנו, אנחנו, אבל זה פג תוקף. אנחנו רוצים לאש

ריש לקבל יתרון על פני ם בתוך מרחב השיפוט של חלעסקים שפועלי

ני לנו. אעד כמה שמותר מחוץ לחריש, חרים שנמצאים מתמודדים א

ה היה לפני הרבה שנים, אבל לא ם, זאחוזי 10רציתי אפילו זמנו ב

שרות ליותר ם. נכון? יש אפאחוזי 5. מה שאושר לנו זה עד אושר לנו

אנחנו רוצים לתת  אחוזים. 5רק אז מה שאושר לנו זה  אחוזים. 5מזה? 

 עדיפות,

 אחוזים? 5ודות, לא? מה זה זה נק יוסי גולדמן:

 כן, אנחנו עושים את זה כנקודות במכרז.  שני גרינברג:

 עדיפות ל? עידית ינטוב:

 לעסקים מקומיים. יצחק קשת:

 זים זה עסקים מקומיים.רכבמ שני גרינברג:

 )מדברים ביחד(

 .2020 -. מ2020 -זה במליאה מ עו״ד אורון משה:

 לא?ש עכשיו, ה מה שאתה מחדנכון. ז יוסי גולדמן:

 נכון. עו״ד אורון משה:

 אחוזים?דש את זה. אז מה זה אתה מח יוסי גולדמן:

 ,2אחוזים זה מ, יש לך בעצם  עו״ד אורון משה:

 מי שזה לא מכרז, יוסי גולדמן:

 מידה,ים. אם יש אמות הליכים תחרותי 2 עו״ד אורון משה:

בסדר, זה  הבנתי. ,כן, כן ים.זואחב, זה . אם לאנקודות 5הבנתי, אז זה  יוסי גולדמן:

 מור.בסדר ג אותו דבר.

ם מקומיים שגרים סקית עדיפות לבעלי עתבקיצור, אנחנו רוצים לטוב.  יצחק קשת:

. זאת אומרת, לצורך העניין, אם שהמיקום שלהם בחריש -וך העירבת

על העסק המקומי יזכה, אפילו אפילו באחוזים, אז  5ד יש הפרש של ע

 מי נתן מחיר גבוה יותר.שבעל עסק לא מקו
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 ו.אחוזים פחות, הבנ 5 עידית ינטוב:

 ,אזכן.  יצחק קשת:

 מאריכים את ה, יוחאי פרג׳י:

 5עכשיו, זה לאו דווקא מחיר. זה, זה מה שנקרא מדדי איכות. אוקיי?  יצחק קשת:

מליאת מועצת  מכירה את זה היטב. אחוזים זה בכללי. ועדת מכרזים

אשר מחדש ת מועצת העיר מתבקשת לאמלי –העיר, הצעת החלטה 

תושבים, אלא לעסקים שנמצאים ה, לאו דווקא חרישהטבה לתושבי 

על פי ההצעה, הצעות מחיר של העירייה.  בהליכיהמשתתפים  ,בעיר

שות הצעות מחיר משתתפים בכל סוג הליך תחרותי של בקשות, של בק

 מטעם העירייה,

 הו?שר רגע לשאול עוד משרגע, אפ יוחאי פרג׳י:

 שה.בבק יצחק קשת:

 אין אפשרות לאשר יותר מחמישה אחוזים? יוחאי פרג׳י:

לזה.  ר, ניסינו את זה ובאמת לא קיבלנו אישואין. אמרתי מקודם יצחק קשת:

דות רכש, מכרזים פומביים שכתובת העסק הרשומה ות מחיר, ועהצע

תחרותי בו יקבעו מדדי בהליך  –הינה בחריש יקבלו את ההטבה הבאה 

יזכה בחמש נקודות נוספות. ריש תובתו רשומה בחשכאיכות, עסק ה

 הרשומה שכתובתו ות מחיר, הצעת מחיר, מציעהצעבהתקשרות לפי 

הכספית  אם הצעתובהליך אף בחריש יוכל לזכות של העסק נמצא 

ש זים מההצעה הזולה ביותר. מדובר על אישור מחדאחו 5בעד  גבוהה

ופג תוקפה של ההחלטה הקודמת. הטבה שניתנה לפני מספר שנים של 

קצבה בלי ה, בלי תוקף. תרומלא מותנית בתוקף. זאת אהטבה זו 

לה להצבעה. לאשר, מעלזמן. טוב? אני מבקש ממליאת מועצת העיר 

 מאושר פה אחד.

 חד()מדברים בי

 להצביע? רגע, המכתב ממינהל התכנון גם צריך יוחאי פרג׳י:
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ואז להעלות את הנושא הזה, לקבל אישור  נושא חדש. אתה צריךזה  שרון פישמן:

 לדון בו. כי זה לא היה בסדר היום.

 צריך להצביע עליו?אחרי שדנים בו, לא, אבל  יוחאי פרג׳י:

 אה.ריך להגיד את עמדת המלי. צכן שרון פישמן:

 שאילתא

 א פה על ידי חברתלתשאיאילתא. ניתנה עם השטוב, בואו נסיים רגע  יצחק קשת:

 .201לגבי מגרש  עידית ינטוב, מועצת העיר

 אפשר את השאילתא עצמה? יוחאי פרג׳י:

 היא מופיעה אצלכם. עידית, את רוצה להקריא אותה? דובר:

בית הספר התקוע שלנו, כי בניית אני בסך הכל שואלת מה הצפי לסיום  עידית ינטוב:

ודאגים, אז רציתי שככה, פה , הם מיש המון פניות של ההורים

, ישמעו את הפרטים מהמקור הראשון בים ישמעו מהיאה, התושבמל

 וזן.זה לא יעבור כטלפון שבור מפה לאוש

הינו מבנה  201במגרש התיכון  –ובה לשאילתא, אני מקריא וקיי. תשא יצחק קשת:

נון של כעשרת אלפים מטרים, המהווה ספינת דגל של תכחינוך בגודל 

 שלב הבינוי.חריש כבר ב דרך המשלב את ההיבטים הפדגוגיים של

נהל ימ חדשניים שלבתי ספר מדובר במבנה שאף זכה בקול קורא ל

זאת אומרת, בית  ים נוספים.משרד החינוך לקבלת תקציבבפיתוח ה

רו כי הבינוי נעצרגיל. כידוע, הליעוד מעבר לתקציב הספר הזה תוקצב 

הליכים המשפטיים המבצע והלן כליים של הקבכלקשיים הבעקבות ה

עיכוב של כשנה. העירייה פעלה רבות כדי להביא לפתרון בנושא גרמו ל

יצא לן יאה, הקבפשרה שאושרה במלהמשבר ובסופו, במסגרת 

הייתה בעייתית  לוק יד. נקודת הזמן הזו. מה שנקרא, סימהפרויקט

בחינת היכולת להביא לסיום הפרויקטים שנעצרו לפתיחת שנת מ

 קצוע בעירייה קיימו. אנשי המ1/9/23 -הקרובה, דהיינו ההלימודים 

״ז גבוהה לעמידה בלולו פרויקטים יש היתכנות יהערכת מצב לא

אילו הקרוב ו 1/9 -לפתיחת שנת הלימודים הקרובה, דהיינו ה
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ת מוך להסתיים עד למועד הנ״ל. על פי הערכי נפרויקטים בעלי סיכו

פרויקטים להם יש ההמלצה הייתה להתקדם על יה, ההנדסה בעירי

להצלחה לפתיחת שנת הלימודים בלבד. פרויקט הבינוי ת גבוהה סבירו

מורכב יותר מבתי היה ועודנו פרויקט בינוי  201של תיכון במגרש 

להסתיים וכה כן, נקבע שהוא בעל סבירות נמהספר האחרים בעיר ועל 

יש התאם לכך ומכיוון שלשנת הלימודים הקרובה. בבתאריך היעד 

 7עכשיו שאנחנו בונים , אמרנו מתחום הבינוי, כאמורריבוי פרויקטים 

בתי ספר חדשים השנה, בתחום הבינוי עם קושי למימוש מלא בזמן כל 

לשנת הלימודים הבאה. החליטה להמתין איתו  כך קצר, העירייה

ני מכרז לפזה, יש בעיה תקציבית, מאחר והקבלן זכה בבנוסף לפרויקט 

מים, אך מחירים אלה כבר אינם במחירים מסוי מספר שנים

יב עבודה מול משרד ציבי שנוצר עכשיו מחירלוונטיים. הפער התק

פת מימון ם בנושא על מנת להביא תוסלים מולהחינוך ואנו פוע

מודים, העירייה תחזור לקדם את לפרויקט. מיד לאחר פתיחת שנת הלי

במהלך שנת הלימודים הזו השלמת הפרויקט, על מנת לסיים אותו עוד 

 ד כאן.. עימודים הבאהתיחת שנת הלהמאוחר פולכל 

 ?אין מימון לפרויקטבעצם רגע,  יוחאי פרג׳י:

 מימון.השלמת  עידית ינטוב:

 ... תוספת מימון.בנושא לא,  י פרג׳י:יוחא

 דדים.איך עלו המ כולנו יודעיםכי המחירים,  עידית ינטוב:

 המחירים עלו מאוד, יצחק קשת:

 למצב שהוא הגיע אליו.ו לו להגיע עזר שהמחירים שהוא נתןגם כנראה  :צדרבויםשלומי 

ראוי גם . אני חושבת שהגיע לפשיטת רגל, חד משמעיתכן, עזרו לו ל עידית ינטוב:

זאת אומרת, מציאת קבלן על ידי  -לציין את הבעיה של פתיחת מכרז

 ,מכרז לבנייה שהיא מאוד

 ל ידי קבלן אחר.לה עהתחי דובר:
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חר וגם הגיעה לשלבים מאוד מאוד נכון, התחילה על ידי קבלן א עידית ינטוב:

, ולא כל קבלן יתחייב לדבר בית ספר מתקדמים. זה אומר סיום בניית

ות להתגלות שם בעיות של הקבלן הקודם ואז כול, מה שגם שיכזה

להשתנות עם הזמן ולהביא אותו המחיר, המחיר שהקבלן נותן יכול 

מה בדיוק שוב לבעיות מול העירייה. אז חשוב שהתושבים שלנו ידעו 

 בן הזה עומד שם. זכותם לדעת.הפיל הלשם, הבעיות ולמה הדבר עומד 

נמצאים באירוע, במגה אירוע. באמת. מה  בהחלט. תראו, אנחנו יצחק קשת:

ם, בכמה שני פעם , כשבונים אולי בית ספרברשויות אחרותשקורה 

בתי ספר בשנה, אף עיר  7בונים השנה אנחנו  –המקרה של חריש 

שראל לא בונה בקצב הזה. אנחנו נמצאים פה באחד ידינת במ

באמת הקבלן הזה פשוט שהאתגרים העצומים. על הדבר הזה, נוסף 

לנו את העבודה בגלל שהוא פשט את הרגל ואנחנו נמצאים פה עצר 

 הדבר , באמת לא רגילים. כל המערכת התגייסה לטובתיםבלוחות זמנ

ייה קטנה ומצומצמת קטנה. עדיין עיראני מזכיר שזו מערכת  ה,זה

של עיריות גדולות מאוד. אין להם שמטפלת פה בפרויקטים בהיקפים 

. כל אחד לחהברוך השם, אנחנו עומדים בזה בהצאותם אפילו. 

תי הספר לפני רגע לא היו הבינוי. ב קצב שלמסתובב בעיר, רואה איך ה

ים בתי ספר כמעט מלאים, עומדים על חודש 8-10בכלל בקרקע, תוך 

וזה  1/9 -יים, כמעט אף אחד לא מאמין איך זה נפתח כבר בהרגל

כמו שעשינו בכל השנים ו ח, כולל תושבים, כולל אנשי חינוךנפת

תח את כל ה. נפגם בשנה הזאת, נעמוד בפתיחהקודמות, בעזרת השם, 

 בתי הספר, בהחלט.

 בין מרחב שיפוט למרחב תכנון התאמה

מבקש  ם. אנידר היוא לא הופיע בסלנושא הבא. הו טוב, אני עובר יצחק קשת:

לפני לאשר לי להעלות נושא שלא עמד בסדר היום  ממליאת המועצה

 מועצה,מבקש ממליאת ה , אז אניכן
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זה קיום חובת התייעצות, מבקש כן, אבל יש פה, במה שרשום פה,  יוחאי פרג׳י:

אין לנו שום עריכת התאמה. עניין ל את עמדת מליאת המועצה לקבל

 א.בנושחומר 

 אנחנו תכף נציג. בסדר? שרון פישמן:

 על זה? טרך להצביעאנחנו נצ יוחאי פרג׳י:

 כן. שרון פישמן:

 אז אני לא רוצה להעלות את זה, אני רוצה לקבל את החומר לפני. יוחאי פרג׳י:

 אפשר לראות אותה.ה מפה, שהחומר ז :דיין אליעזר

 אין בעיה, בוא תגיד לי מה הולך. יוחאי פרג׳י:

 אתה רוצה שאני אפרט? ן:שרון פישמ

 אם אפשר לפרט לפני הנושא. יוחאי פרג׳י:

את זה ואם תרגיש שאתה לא יכול להצביע על  אולי אפשר שהם יציגו שני גרינברג:

 זה, אז נדחה את ההצבעה.

 בסדר גמור. יוחאי פרג׳י:

 שא נוסף,ות נואת המועצה לאשר לי להעלממלי טוב, אני מבקש יצחק קשת:

 רה.ה לא מה שהיא אמלא, ז יוחאי פרג׳י:

לקחת את זה  אם הוא ירגיש שהוא צריך .אני אומרת שתציגו את זה שני גרינברג:

 ה.לבדיקה, אז נדחה את ההצבע

 זה יש דיון, בסדר.מעלה את זה. בשביל  אין בעיה, אני יצחק קשת:

תם לדיון, אחרי זה א ה יש דיון? אם אתה מעלה את זהלא, מה ז יוחאי פרג׳י:

 עים, אתה לא חייב את הקול שלי.מצבי

 אני גם לא חייב את הקול שלך עכשיו. יצחק קשת:

 לא.עולה.  לא הנושאאז מתנגד, למה? לא נכון. לא נכון, נושא, אני  יוחאי פרג׳י:

 בסדר. יצחק קשת:

 ה?אני יכול שרון פישמן:

 בבקשה. יצחק קשת:
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שמראה את  מפהכאן  שאוקיי. י אליעזר, אתה יכול לשים את המפה? שרון פישמן:

הסגול זה תחום השיפוט של חריש. הקו  –שני תחומים. אחד ין השוני ב

פי כל ההחלטות של של העיר חריש, ל זה התחום המוניציפאלי

פאליים של טחים מוניצישהו הגיאוגרפיות והמימוש שלהןהעבודות 

נון של הוועדה. יש אי , מרחב התכבשטח הצהוב, זה השטח העיר.

לבין השטח  וחדת היוםדה המיתכנון של הוועמרחב ה התאמה בין

ה ל העיר חריש. כלומר, הוועדה המיוחדת לא יכולהמוניציפאלי ש

 לטפל בכל המרחב המוניציפאלי. אתם, במליאה הקודמת,

 לה לטפל שם?במה היא לא יכו יוחאי פרג׳י:

רק  היום, הוועדה המיוחדת יכולה ליזום תוכנית או לאשר תוכנית שרון פישמן:

הוא מטעה, זה  ר, גם הקו הצהוב הזה. כלומתוכניתבמקום שכבר יש 

ערכה האחרונה של הוועדה תכנן שניתן לוועדה אבל היום, ההמרחב ה

קומות שיש עליה ית רק במתוכנהמיוחדת, נתן לה את הזכות לעשות 

 כלומר, שזה פחות,תוכנית. 

 ב., למרות שזה צהובפינה למעלה אי אפשראבל  יוחאי פרג׳י:

רתם בעצם את צאים, אישבעצם נמעכשיו, אנחנו נכון, נכון, בדיוק.  שרון פישמן:

. מינהל התכנון צריך בעצם לשנות, של הוועדה המקומיתההקמה 

קומית. אנחנו מבקשים שהצו של הוועדה ועדה מלעשות צו להקמה של 

אם תודה המקומית חריש, יהיה המקומית, מרחב התכנון של הווע

 ,מינהל התכנוןהבקשה של י של חריש. לכן, בעצם, זו שיפוטלמרחב ה

 ד?ושזה גם הצהוב וגם הוור יוחאי פרג׳י:

מה מינהל התכנון שבעצם תהיה חפיפה. בעצם, שכל הקו יהיה על הקו,  שרון פישמן:

וועדה המקומית צו, לייצר את הצו בשביל ההבקש? בשביל לשנות את מ

כנון לא רק של הוועדה הת מרחביהוא צריך לשנות בעצם את  חריש,

הוא הולך לייצר לה פה לאישורכם. הזה עו, ולכן הדבר גם מנשהשלנו, 

בל עדיין צריך את ישיבה נוספת, יהיו שם את כל ראשי הערים, א



    כ.ל.                                                                                                                           09292
  

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול -"חבר" 

29 

אמה בין החפיפה הזאת. זה תשלכם בעצם לעשות את הה ההסכמה

 הנושא בעצם.

ומרת, הן לא אחד על זאת א -יש לי שאלה, כי המפות האלה הן לא שני גרינברג:

 רוב, הצהוב הוא פחות מהסגול, אבל לא בכל מקרה.אחד. ל

 חות, אבל יש שם סגול שמשתלט גם ...הוא פ דובר:

 פי איזה קו?לו, לכאי פה?מייצרים את החפי אז איך שני גרינברג:

 הצו, הצו, התחום,קו הסגול. כלומר, לפי ה שרון פישמן:

 הקו הסגול?תחום השיפוט זה כל  יוחאי פרג׳י:

 כן. שרון פישמן:

 כולל מה שלמעלה שם? יוחאי פרג׳י:

 לה שם.כולל מה שלמע שרון פישמן:

 ,גם החלקים שאת כאילו שני גרינברג:

אנחנו  -כולל מה שלמעלה שם, כן. תחום השיפוט, תחום המרחב שרון פישמן:

, כדי שאנשים ב השיפוטלמרח מבקשים שמרחב התכנון יהיה תואם

ם נגיד לעשות סככה בשטח החקלאי שלהם לא יצטרכו ממנשה שרוצי

 ד היתר.נגיהמקומית חריש ולבקש לבוא לוועדה 

שם חלקים שהצהוב והוורוד לא, הוורוד לא כשיו שאלה. יש יש לי ע יוחאי פרג׳י:

 עולה על הצהוב.

 ורוד.זה בדיוק מה שהיא שאלה עכשיו, לפי הקו הו עידית ינטוב:

 על זה? תלא. את שאל יוחאי פרג׳י:

כי אם הצהוב היה תמיד מוכל בתוך הוורוד, אז בסדר, אבל לא  כן. שני גרינברג:

 תמיד הצהוב מוכל בתוך הוורוד.

 )מדברים ביחד(

 אין ספק שהסגול הוא יותר. שני גרינברג:

 לא, זה לסגול, נכון? יוחאי פרג׳י:

 בדיוק, זה לפי הסגול. שני גרינברג:
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, יש לו שטח חקלאי, הוא רוצה שהו נגיד רוצהאבל תחשבו שאם מי שרון פישמן:

 לעשות סתם סככה חקלאית, הוא צריך לבוא לוועדה מקומית חריש. 

חום השיפוט תרגע את ההבדל. ההבדל בין מרחב התכנון לרק שתבינו  :צדרבויםשלומי 

את מרחב התכנון בעצם קיבלה הוועדה המיוחדת על של העיר הוא ש

גבולות, ושא עוד נדון בוועדת המחלוקת כשהנשטחים שלא היו ב

שניתן  מההוא , וגרפית. מרחב השיפוט זה בעצם החלטותבוועדה הגיא

גדול הוא יותר פית בעצם ולרשות אחרי החלטות הוועדה הגיאוגר

התכנון זה היה כאילו: בואו, תתחילו לתכנן רחב נון. מממרחב התכ

. זה בטוח אתם, שבטוח יהיו של חריש. שהם מוסכמים, שבדברים ש

 ם.ין השטחיהיה הרציונל אז. זהו, אז זה ההבדל ב

מזרחית כנראה, -פוניתלמעלה, כאילו הצשאלה. בפינה שם יש לי עוד  שני גרינברג:

לא, לא, של  אילו רואים את הבתים, כנראה, של ברטה?יש חלק שכ

 ברטה.

 כן. שרון פישמן:

וק של ברטה הוא הש השוק של ברטה הוא בתחום השיפוטי שלנו. :צדרבויםשלומי 

 ם השיפוט שלנו.תחוב

 . שרון, זה מה שאנחנו מבקשים, בוורוד?רגע יוחאי פרג׳י:

י של עיריית חריש. להמוניציפאהוורוד הוא שלנו. הוורוד זה התחום  שרון פישמן:

 יחפוף את הוורוד.שהצהוב אנחנו מבקשים 

 אוקיי. טוב, בסדר. יוחאי פרג׳י:

מאשר העמדה חוץ  לויות, משהו?משמעויות, ע זה איזה שהןיש ל שני גרינברג:

 רונית.העק

 .המקומית תוכל לפעול בכל השטח לא, זה רק אומר שהוועדה שרון פישמן:

 תוכל לטפל בכל השטח ולא להסתכן. יוחאי פרג׳י:

 )מדברים ביחד(

שיו, זה לא אומר עכ לא קשור. הם, זלא, אנחנו לא מוותרים על שטחי יצחק קשת:

 . זה סך הכל להסדיר את העניין הזה של הוועדה.ניותזו לא מדי
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 היום הוועדה לא מטפלת ב, מן:שרון פיש

 ,במה שלא נמצא ב ג׳י:יוחאי פר

דות, כאילו, על ידי שהוגשו על ידי ועלא, אין בקשות  נכון. היא גם שרון פישמן:

 יפאליות אחרות. רשויות מוניצ

 טוב.  יצחק קשת:

 ות את ההצבעה?זה בסדר לעשרגע,  שני גרינברג:

 כן, קדימה. יוחאי פרג׳י:

, מעלה להצבעה. מבקש ממליאת המועצה לאשר לעלות נושא נוסף יצחק קשת:

מרחב השיפוט למרחב בין התאמה  –הצעת החלטה  מאושר פה אחד.

ינהל התכנון בוחן בימים אלה אם לבצע תיקון כולל של ון. מהתכנ

ות המקומיות במחוז של כלל הוועדים כנון המקומיגבולות מרחבי הת

 ת השיפוטוך שיהיו בהתאמה מלאה לגבולפה, ככל הנדרש כחי

ל כלל הרשויות המקומיות במחוז חיפה. לפי חוק המוניציפאליים ש

נוי גבולות מרחב ותכנון כאמור לעיל, נדרש התכנון והבנייה, לצורך שי

ה שלנו הרשות המקומית. אז ההצעמינהל התכנון לקבל את דעתה של 

ן ממליצה למינהל התכנון להתאים את מרחב התכנון באופאה המלי –

הרשות חריש. מעלה יפוט המוניציפאליים של גבולות השלמלא 

, לגבי נושא אחרון. האמת, זה לגבילהצבעה. בסדר? מאושר פה אחד. 

 טוב. לא נושא, קצת התייחסות. 

 )מדברים ביחד(

 גר את הישיבה.סו , תודה רבה. אנילא, לא, זהו. טוב, חברים יצחק קשת:

 -הישיבה ננעלה  -
 


